
 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde  

onsdag den 25.11 2015  

 

afbud fra Christina og fra eleverne 

 

1.  

 

2. Godkendelse af referat:  

Referatet blev godkendt. 

 

3. Godkendelse af dagsorden:  

Punktet kvalitetsrapport blev tilføjet pkt. 6.  Punkt 7 gled ud, da tidsfristen var overskredet. 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                            

4. Elevrådet: afbud 

Intet nyt fra elevrådet 

 

 

5.  Prognose 3 og KKFO / HHB 

Hans Henrik gennemgik prognose 3 for de to institutioner. Der foreligger et spinkelt 

overskud på begge institutioner. 

 

6. Organisationsdiagram/faglig ledelse/ læringsplatform KMD-educa kvalitetsrapport (KH) 

bilag  

      KH informerede om ovenstående. Vi sætter kvalitetsrapporten på som punkt på næste   

      møde. Hvis der er forslag til ændringer til kvalitetsrapporten, skal disse sendes til KH inden   

      den 4. december. På sigt vil skolebestyrelsen have adgang til de nationaletest. 

 

7. Høringssvar/  ved arbejdsgruppe  

Punktet glider ud da tidsfristen er overskredet. 

 

 

8. Elevtal klasser/Louise S  

Louise rejste problematikken om antallet af elever i klasserne på ØF. Spørgsmålet der blev 

rejst var: er der en øvre grænse for elevindtag i en klasse (eksempelvis 29 elever i en 

klasse).. skolebestyrelsen har ingen indflydelse på elevtallet i en klasse.  

I andre kommuner kan skoler sige nej til elevindtag, hvis elevtallet overskrider 24 elever. Vi 

kan ikke sige nej til elever, som flytter ind i distriktet, selv om der er 29 eller 30 elever, der 

er fortsat frit skolevalg i Københavns Kommune. Skolebestyrelsen skal have fokus på det 

høje elevtal og de gener dette kan afstedkomme eksempelvis forhøjet støjniveau i klasserne.  

 

 

 

 



 

 

9. Skolefesten/ arbejdsgruppe se bilag:   

Hvad gør vi i forhold til de i forhold til de sidste 2 års fester? klasserne (5. og 6. klasse) har 

været ansvarlige for afvikling af festerne. 

            Skolebestyrelsen beder nuværende og forrige års festarrangører om regnskab. Hvis der er et   

            overskud, skal disse penge betales til skoleforeningen. Fremadrettet skal der være et   

            udbetalings loft på 3000 kr. pr klasse til lejrskoler og resten skal overdrages til  

            skoleforeningen   

            Principperne for festerne vedtages med få rettelse. 

Der er muligvis en udfordring i afholdelse af lejrskoler i forhold til skolereformen. 

Problemstillingen tages op som pkt. når det har været drøftet blandt personalet. 

 

10. Fremtidens Fritidstilbud, hvor er vi nu?  

Kasper orienterede om temadag med pædagogerne den 28.november . 

 

11. Forældrebank: 

Steen og Mogens optimerer adgangen til forældrebanken. 

 

 

12. Meddelelser: Bevilling til skoler se bilag 

Hans Henrik orienterede om den nye bevillingsmodel. Louise og Tina havde været til møde 

i Nyborg, hvor der blev varslet i besparelser i kommunerne. Hvis der kommer besparelser så 

opfordring til aktion på tværs af byen. 

 

13. Eventuelt  

Orientering om indskrivningen: 90 grundistrikt børn. Vi mangler at høre fra 25. HHB og AB 

orienterede om byggeriet, der iværksættes en tre trins raket tiltag: hvad fungerer?  Hvad 

fungerer ikke? og hvem er ansvarlig for udførelsen? Skolen  skal lave en opgørelse over, 

hvad vi har brugt på byggeriet de sidste 3 år. Mangellisten sendes til bestyrelsen 

Højene i gården er ved at blive undermineret! Der er tilkaldt assistance. 

 

 

14. Lukket punkt 

 

 

Mvh 

Kirsten 
 

næste møde 
kvalitetsrapport og faglig ledelse 

lejrskole 


